

病人及訪客注意事項

因應衛生防護中心之感染控制建議，本院懇請求診者及訪客配合院方防疫措施，並遵守以下安排：

1. 所有訪客及病人到訪任何部門前，必須量度體溫。
2. 進入及離開醫院前，請以酒精搓手液清潔雙手。醫院內，請戴上外科口罩。
3. 住院期間探訪安排：探訪時間為上午 10 時至下午 8 時，建議每人每日探訪不多於一小時，每次只限兩位探訪者，探訪者須每次登記聯絡資料以便日後跟進。懷孕婦女、12 歲以下小童及長期病患者、發燒或有呼吸道感染徵狀應避免探病。
4. 入院病人需要在入院登記時出示當日快速測試之陰性結果(請提供檢測棒上註明姓名及日期之照片)或入院日前兩天內採樣之新型冠狀病毒核酸(PCR)陰性結果。若入院病人患有發燒、呼吸道感染徵狀或失去味覺/嗅覺，便需要提供即日採樣之新型冠狀病毒核酸(PCR) 測試報告，以便安排。
5. 若曾於過去 48 小時出現發燒、有呼吸道感染徵狀或失去味覺/嗅覺人士，需要出示當日快速抗原檢測 (RAT) 結果(例如檢測棒上已註明姓名及日期之照片)或自費以本院之檢測包在院內指定地點進行快速檢測，呈陰性才可到醫院其他部門就診、接受抽血或影像診斷檢查等。
6. 本院已設立「新冠門診」視像會診服務，治療患有發燒或呼吸道感染徵狀及新冠檢測呈陽性的病人。此服務必須預約，病人可於家中進行視像會診，特殊情況下可獲安排於門診部指定房間接受視像會診。
7. 根據《預防及控制疾病 (披露資料) 規則》(第 599D 章)，任何人士於公共衛生緊急事態，就有關暴露於或染上疾病的風險向衛生主任/醫生提供虛假或具誤導性的資料 (即外遊紀錄及該人與其他人的任何接觸)，即屬犯罪。

以上安排將因應本港新型冠狀病毒病最新疫情及本院最新指引及規例而擬定，如有任何即時更新，恕不另行通知。

Notice to Patients and Visitors

According to Centre of Health Protection (CHP)'s infection control recommendations, all patients and visitors are requested to cooperate with hospital policy and follow the infection control measures below:

1. All patients and visitors should receive body temperature screening at the entrances of the hospital before visiting any departments.
2. Clean your hands with alcohol-based hand rubs before and after visiting hospital. Please wear surgical mask in hospital.
3. Visiting hours: 10:00am to 8:00pm. Per visiting time is suggested to be not more than 1 hour everyday, only 2 visitors are allowed at the same time. Visitors are required to provide personal information for further follow up. Sick, pregnant women, children under age of 12, suffering from chronic illness, fever or symptoms of respiratory tract infection are not recommended to visit to ward.
4. For admission, patient should perform Rapid Antigen Test (RAT) on the day of admission or collect sample for COVID-19 (PCR) within 2 days before admission, and the negative test report should be provided upon registration (photo taking on the RAT castle with name and date stated is accepted). For those with fever, symptoms of respiratory tract infections or loss of smell / taste, sample for COVID-19 (PCR) test should be collected on day of admission and provide the report upon registration.
5. For those have fever, symptoms of respiratory tract infections or loss of smell/taste in the past 48 hours are required to provide Rapid Antigen Test (RAT) result on the day of visit (A photo with your name and date remarked on the cassette is accepted) or to have self-financed rapid antigen test (RAT) in destined room. They are allowed to have consultation, blood taking or imaging investigations if result negative.
6. COVID Station has been set up at Out-patient Department for patients with fever, symptoms of respiratory tract infection with COVID tested positive. Telemedicine Service could be arranged at home by booking. In special occasion, patient may arrange in dedicated room in Out-patient Department for telemedicine consultation.
7. Under Hong Kong Law Cap. 599D, it is an offence to provide false or misleading information to health officer or medical practitioner if that is relevant to risk of exposure to or contacting the disease, such as travel history and contact history.

The above arrangements are subject to the latest COVID-19 situation in Hong Kong and the regulations by our hospital. Any updates will be made immediately without further notice.